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Postadress: Uppsala kommun, idrotts- och fritidsnämnden, 753 75 Uppsala  

Besöksadress: Stadshusgatan 2 

Telefon: 018-727 00 00 (Kontaktcenter) 

E-post: idrotts-fritidsnamnden@uppsala.se 

www.uppsala.se  
Click or tap here to enter text. 

Idrotts- och fritidsnämndens protokoll 
torsdagen den 13 juni 2024 

Plats och tid  

Stadshuset, KF-salen, klockan  15:00-18:45 

Paragrafer  

41-56 

Justering 

Uppsala kommun använder sig av en avancerad elektronisk underskrift för justering av 
beslutsprotokoll. Denna återfinns på en separat sida sist i protokollet. 

Protokollförare 

Susanna Nordström, nämndsekreterare 

 

  

Idrotts- och fritidsnämnden Datum: 

Protokoll 2024-06-13 

mailto:idrotts-fritidsnamnden@uppsala.se
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Idrotts- och fritidsnämnden Datum: 

Protokoll 2024-06-13 

Protokollet är justerat elektroniskt. 

De elektroniska underskrifterna återfinns sist i protokollet. 
 

Utdragsbestyrkande 

 

Närvarande 

Beslutande 

Karolin Lundström (V), ordförande 

Maria Patel (S), 1:e vice ordförande 
Madeleine Andersson (M), 2:e vice ordförande 
Erik Boman (S) 

Annica Nordin Söderberg (S) 

Josefin Mannberg (S) 
Ziad Kassem (S) 

Per Eric Rosén (MP) 
Marcus Jansson (M) 
Tilde Lind (C), §§ 41-45 

Karin De Afonseca (S), tjänstgörande ersättare, §§ 46-56 
Torkel Kjösnes (KD) 

Johannes Thernström (M), tjänstgörande ersättare, §§ 41-55 
Arad Rezaei (V), tjänstgörande ersättare, § 56 

Hannah Fichtel (S), tjänstgörande ersättare, 41-54 

Julia Karlsson (S), tjänstgörande ersättare, § 55-56 

Ej tjänstgörande ersättare 

Karin De Afonseca (S), §§ 41-45 

Julia Karlsson (S), §§ 41-54 

Arad Rezaei (V), §§ 41-55 
Göran Mattsson (UP) 

Övriga närvarande 

Magnus Jansson, Biträdande förvaltningsdirektör 
Ewa Wennmark, Verksamhetscontroller 
Amadeus Walldén, Strateg idrottsanläggningar 

Mikael Johansson, Projektledare idrottsanläggningar 
Martin Halvarsson, Controller 

Jenni Martinsson, HR-ansvarig 
Claes Enskär, Uppsala kommun Arenor och fastigheter AB 

Dag Söderberg, RF-SISU 
Annie Larsson, RF-SISU 
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Idrotts- och fritidsnämnden Datum: 

Protokoll 2024-06-13 

Protokollet är justerat elektroniskt. 

De elektroniska underskrifterna återfinns sist i protokollet. 
 

Utdragsbestyrkande 

 

 

§ 41 

Val av justerare samt justeringsdag 

Beslut 

Idrotts- och fritidsnämnden beslutar 

1. att utse Madeleine Andersson (M) att tillsammans med ordföranden justera 
dagens protokoll den 17 juni 2024. 

 

 

 

§ 42 

Fastställande av föredragningslista 

Beslut 

Idrotts- och fritidsnämnden beslutar 

1. att lägga till Ändring av idrotts- och fritidsnämndens sammanträdestid den 21 

oktober 2024, 

2. att under Anmälningsärenden lägga till initiativ Bevara Relaxen på Fyrishov 
från Madeleine Andersson (M), Tilde Lind (C) och Torkel Kjösnes (KD)  

3. att under Anmälningsärenden lägga till inbjudan från RF-SISU: Framtidens 
idrott,    

4. att under Anmälningsärenden lägga till anmälan om särskild partiaktivitet från 
Vänsterpartiet och från Moderaterna,  

5. att under Frågor från nämndens ledamöter lägga till frågor från Göran Mattson 
(UP) och frågor från Madeleine Andersson (M) med flera,  

6. att i övrigt fastställa utsänd föredragningslista.  
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Idrotts- och fritidsnämnden Datum: 

Protokoll 2024-06-13 

Protokollet är justerat elektroniskt. 

De elektroniska underskrifterna återfinns sist i protokollet. 
 

Utdragsbestyrkande 

 

§ 43 

Aktuellt från förvaltningen 

Beslut 

Idrotts- och fritidsnämnden beslutar 

1. att lägga informationen till handlingarna. 

Sammanfattning 

Idrotts- och fritidsförvaltningen informerar om följande: 
• Ny medarbetare på förvaltningen: Vili Yrjänä, Verksamhetsutvecklare 

• Planerad studiedag av hallalliansen 23 september 

• Fotbollsfrågor: Studenternas IP 

• Aktuell status Fyrishov 50-metersbassäng 

• Nya tillämpningsregler på Studenternas IP 

• Evenemang 2024 på Uppsala Summerzone (information ges endast via 

Powerpoint) 
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Idrotts- och fritidsnämnden Datum: 

Protokoll 2024-06-13 

Protokollet är justerat elektroniskt. 

De elektroniska underskrifterna återfinns sist i protokollet. 
 

Utdragsbestyrkande 

 

§ 44 

Informationsärenden 

Beslut 

Idrotts- och fritidsnämnden beslutar 

1. att lägga informationen till handlingarna. 

Sammanfattning 

Nämnden får information om följande:  
• Information om innerstadsstrategin 

• Resultat medarbetarundersökningen 

• RF-SISU Uppland 
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Idrotts- och fritidsnämnden Datum: 

Protokoll 2024-06-13 

Protokollet är justerat elektroniskt. 

De elektroniska underskrifterna återfinns sist i protokollet. 
 

Utdragsbestyrkande 

 

§ 45  

Motion om att inrätta en idrottsstrategisk 
grupp från Ehsan Nasari och Tilde Lind (C) 

IFN-2024-00097 

Beslut 

Idrotts- och fritidsnämnden föreslår kommunfullmäktige besluta 

1. att besvara motionen med föredragningen i ärendet. 

Sammanfattning 

Ehsan Nasari (C) och Tilde Lind (C) föreslår i en motion väckt 19 juni 2023 att uppdra till 

kommunstyrelsen att inrätta en idrottstrategisk grupp i enlighet med de syften och mål 

som beskrivs i motionen. 

Beslutsunderlag  

• Tjänsteskrivelse daterad 18 januari 2024 

• Bilaga, Motion om att inrätta en idrottsstrategisk grupp från Ehsan Nasari och 
Tilde Lind (C) 

Yrkande 

Tilde Lind (C), Madeleine Andersson (M) och Torkel Kjösnes (KD) yrkar att motionen ska 
bifallas.  

Karolin Lundström (V) och Maria Patel (S) yrkar bifall till föreliggande förslag.  

Beslutsgång 

Ordföranden ställer Tilde Linds (C) med fleras yrkande om bifall till motionen mot 

föreliggande förslag att besvara motionen och finner att nämnden bifaller föreliggande 

förslag att besvara motionen.  
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Idrotts- och fritidsnämnden Datum: 

Protokoll 2024-06-13 

Protokollet är justerat elektroniskt. 

De elektroniska underskrifterna återfinns sist i protokollet. 
 

Utdragsbestyrkande 

 

Reservation 

Tilde Lind (C), Madeleine Andersson (M) och Torkel Kjösnes (KD) anmäler reservation 
med följande motivering:  

Alliansen reserverar sig till förmån för att bifalla motionen om att inrätta en så 

kallad Idrottstrategisk Grupp (ISG) i enlighet med de syften och mål som beskrivs i 

motionen. För att Uppsala kommun ska gå från ord till handling och agera som 
Sveriges bästa idrottskommun måste idrotts- och fritidslivets utmaningar mötas i 

praktiken. Det kan bland annat ske genom förbättrad dialog, förenklad kommunal 
byråkrati och en etablerad samverkansstruktur för att på ett övergripande plan 
arbeta med strategiska idrottsfrågor. Genom att inrätta en ISG kan dessa mål 

uppnås.  

Syftena med att inrätta en ISG i Uppsala kommun är att identifiera och driva 
strategiska idrottsfrågor, göra prioriteringar och hantera målkonflikter, stödja 

implementeringen av Uppsala kommuns idrotts- och fritidspolitiska program samt 
öka likvärdigheten i hur olika idrotts- och fritidsföreningar behandlas av 

kommunen. Genom en ISG, där idrotts- och fritidsföreningar och samtliga bolag och 

nämnder som berörs av idrottsrelaterade frågar involveras, kan dialog och 

samverkan inom kommunorganisationen och med våra idrottsföreningar stärkas. 
Behovet av att få till en sådan förbättrad dialog är mycket stort hos idrotts- och 

fritidsföreningar, något som Alliansen anser skulle kunna tillgodoses genom att 

bifalla motionen. Vi hoppas därmed att kommunfullmäktige väljer att möta idrotts- 

och fritidsföreningarnas behov och bifalla motionen. 
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Idrotts- och fritidsnämnden Datum: 

Protokoll 2024-06-13 

Protokollet är justerat elektroniskt. 

De elektroniska underskrifterna återfinns sist i protokollet. 
 

Utdragsbestyrkande 

 

§ 46 

Informationsärenden, fortsättning 

Beslut 

Idrotts- och fritidsnämnden beslutar 

1. att lägga informationen till handlingarna. 

Sammanfattning 

Nämnden får information om följande:  
Bidragsstatistik 2023 
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Idrotts- och fritidsnämnden Datum: 

Protokoll 2024-06-13 

Protokollet är justerat elektroniskt. 

De elektroniska underskrifterna återfinns sist i protokollet. 
 

Utdragsbestyrkande 

 

§ 47  

Jämställdhetsbidrag IK Uppsala fotboll 

IFN-2024-00076 

Beslut 

Idrotts- och fritidsnämnden beslutar 

1. att bevilja IK Uppsala fotboll jämställdhetsbidrag för hyreskostnader på 
Studenternas IP, 

2. att i samma ärende bevilja bidrag för utbildning av unga kvinnliga ledare.  

Sammanfattning 

IK Uppsala fotboll har sedan 2020 ett hyreskontrakt på Studenternas fotbollsarena och 

har nu inkommit med en ansökan om Jämställdhetsbidrag för deras lokalkostnad men 

även för utbildningskostnader för unga ledare. Genom ett jämställdhetsbidrag 

möjliggör nämnden för föreningen att bedriva sin elitverksamhet på liknande villkor 

som herreliten. 

 
Att bedriva elitfotboll i Damallsvenskan ökar kraven på tränings- och matchanläggning 

utifrån damelitens krav. Studenternas fotbollsarena är byggd utefter herrelitens krav 
vilket innebär att dameliten påverkas av högre kostnader. 

 
Jämställdhetsbidraget infördes 2019 och riktades då till föreningars lokala 

idrottsevenemang som bedrivs med en tydlig jämställdhetsinriktning samt, som ett 

lokalstöd för inhyrning på kommunala elitarenor. Från och med 1 januari 2022 kan 
bidraget även sökas för ökade kostnader vid match och/eller evenemang för kvinnliga 

elitidrottare samt för rekrytering av kvinnliga tränare. 
 

Förvaltningen föreslår nämnden att bevilja IK Uppsala fotboll ett jämställdhetsbidrag 

på 218 266 kronor, fördelat på 153 266 kronor för hyresavtalskostnader och 65 000 
kronor för utbildning av ca 24 unga kvinnliga ledare. 
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Idrotts- och fritidsnämnden Datum: 

Protokoll 2024-06-13 

Protokollet är justerat elektroniskt. 

De elektroniska underskrifterna återfinns sist i protokollet. 
 

Utdragsbestyrkande 

 

Beslutsunderlag 

• Tjänsteskrivelse daterad 17 april 2024 

• Bilaga, Ansökan från IK Uppsala fotboll  

Beslutsgång 

Ordföranden finner att nämnden bifaller föreliggande förslag.  
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Idrotts- och fritidsnämnden Datum: 

Protokoll 2024-06-13 

Protokollet är justerat elektroniskt. 

De elektroniska underskrifterna återfinns sist i protokollet. 
 

Utdragsbestyrkande 

 

§ 48  

Jämställdhetsbidrag IK Sirius IBK 

IFN-2024-00076 

Beslut 

Idrotts- och fritidsnämnden beslutar 

1. att bevilja IK Sirius Innebandy dam jämställdhetsbidrag för minskade 
matchintäkter i IFU Arena,  

2. att i samma ärende bevilja bidrag för rekrytering, utbildning och lönekostnad 

för kvinnlig tränare.  

Sammanfattning 

IK Sirius innebandy arbetar för att alltid ge samma förutsättningar inför, under och 

efter elitmatcher till sitt dam- och herrlag vad gäller kost, material, halltider och 

resurser. Trots att föreningen ger samma förutsättningar inför och under elitmatcher så 

har damerna mindre publik och därmed mindre intäkter 

Föreningen arbetar med att försöka rekrytera fler kvinnliga ledare till elitverksamheten 
och ungdomsverksamheten. 

 
Innebandy i Sverige har länge varit förknippat med jämställd verksamhet, vilket har 

varit med i verksamhetens tänk och framtidsvisioner. Några år tillbaka visade en 
rapport att innebandy hade 85 procent män i ledarroller. Sedan dess har innebandyn 

sett över strukturer, system och den kultur som innebandyn har och därmed infört 

fifty/fifty utbildning. Utbildningens syfte är att föreningar ska få mer kunskap om vikten 
av att jobba med jämställdhet samt vilka vinster det ger och vilka förändringar som kan 

göras. 
 

Jämställdhetsbidraget infördes 2019 och riktades då till föreningars lokala 

idrottsevenemang som bedrivs med en tydlig jämställdhetsinriktning samt som ett 
lokalbidrag för inhyrning på kommunala elitarenor. Från och med 1 januari 2022 kan 

bidraget även sökas för ökade kostnader vid match och/eller evenemang för kvinnliga 

elitidrottare samt för rekrytering av kvinnliga tränare. 
Förvaltningen föreslår nämnden att bevilja IK Sirius innebandy ett jämställdhetsbidrag 
på 123 210 kronor, fördelat på 22 710 kronor för minskade matchintäkter och 15 500 
kronor för rekrytering av kvinnliga tränare, 50 000 kr i lön för kvinnlig tränare för ett år 

och 35 000 kronor för utbildning av kvinnliga ledare. 
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Idrotts- och fritidsnämnden Datum: 

Protokoll 2024-06-13 

Protokollet är justerat elektroniskt. 

De elektroniska underskrifterna återfinns sist i protokollet. 
 

Utdragsbestyrkande 

 

Beslutsunderlag  

• Tjänsteskrivelse daterad 18 april 2024 

• Bilaga, Ansökan jämställdhetsbidrag IK Sirius innebandy 

Beslutsgång 

Ordföranden finner att nämnden bifaller föreliggande förslag.  
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Idrotts- och fritidsnämnden Datum: 

Protokoll 2024-06-13 

Protokollet är justerat elektroniskt. 

De elektroniska underskrifterna återfinns sist i protokollet. 
 

Utdragsbestyrkande 

 

§ 49  

Jämställdhetsbidrag Uppsala basket dam 

IFN-2024-00076 

Beslut 

Idrotts- och fritidsnämnden beslutar 

1. att bevilja Föreningen Uppsala basket dam jämställdhetsbidrag för lokalhyra i 
Rosendalhallen och ökade kostnader vid match i Fyrishov, samt 

2. att i samma ärende bevilja bidrag för rekrytering av kvinnlig tränare.   

Sammanfattning 

Uppsala basket vill lyfta kvinnoidrotten för att få fler kända förebilder, stärka 

tjejernas roll och ge kvinnliga basketspelare samma förutsättning som manliga. 

Detta genom att anställa en kvinnlig tränare som ledare och förebild för laget samt 

minska kostnaderna vid match och elitevenemang. 

Basket i Sverige har kommit relativt långt vad gäller jämställdhet inom 
breddidrotten. Däremot skiljer sig inte basket mot andra idrotter vad gäller 

kvinnors elitidrottande. De faktorer som i stor utsträckning skiljer sig mellan 
kvinnor och mäns förutsättningar till elitidrott är: svårighet att få kvinnliga ledare, 

högre kostnader vid match och/eller evenemang. 
 
Jämställdhetsbidraget infördes 2019 och riktades då till föreningars lokala 

idrottsevenemang som bedrivs med en tydlig jämställdhetsinriktning samt, som ett 

lokalstöd för inhyrning på kommunala elitarenor. Från och med 1 januari 2022 kan 

bidraget även sökas för ökade kostnader vid match och/eller evenemang för 

kvinnliga elitidrottare samt för rekrytering av kvinnliga tränare. 

Förvaltningen föreslår arbetsutskottet att bevilja Uppsala Basket Dam ett 

jämställdhetsbildrag på 59 089 kronor, fördelat på 14 089 kronor för ökade 

lokalkostnader och 45 000 kronor för rekrytering av kvinnlig tränare. 
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Idrotts- och fritidsnämnden Datum: 

Protokoll 2024-06-13 

Protokollet är justerat elektroniskt. 

De elektroniska underskrifterna återfinns sist i protokollet. 
 

Utdragsbestyrkande 

 

Beslutsunderlag 

• Tjänsteskrivelse daterad 2 maj 2024 

• Bilaga, Ansökan från Föreningen Uppsala basket dam  

Beslutsgång 

Ordföranden finner att nämnden bifaller föreliggande förslag.  

  



Sida 15 (23) 

 

Idrotts- och fritidsnämnden Datum: 

Protokoll 2024-06-13 

Protokollet är justerat elektroniskt. 

De elektroniska underskrifterna återfinns sist i protokollet. 
 

Utdragsbestyrkande 

 

§ 50  

Fyllnadsval till idrotts- och fritidsnämndens 
arbetsutskott 

IFN-2024-00102 

Beslut 

Idrotts- och fritidsnämnden beslutar 

1. att utse Madeleine Andersson (M) till andre vice ordförande i idrotts- och 

fritidsnämndens arbetsutskott.  

Sammanfattning 

Edvin Alam (M) entledigades från sitt uppdrag i idrotts- och fritidsnämnden den 29 april 

2024.  

 
Idrotts- och fritidsnämnden behöver därmed utse en ny andre vice ordförande i 

arbetsutskottet för kvarvarande mandatperiod till och med den 31 december 2026.  

Beslutsunderlag  

• Tjänsteskrivelse daterad 17 maj 2024  

Beslutsgång 

Ordföranden finner att nämnden bifaller föreliggande förslag.  
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Idrotts- och fritidsnämnden Datum: 

Protokoll 2024-06-13 

Protokollet är justerat elektroniskt. 

De elektroniska underskrifterna återfinns sist i protokollet. 
 

Utdragsbestyrkande 

 

§ 51  

Arvode/ersättning för förlorad arbetsinkomst 
efter avslutat förtroendeuppdrag i samband 
med revisionsgranskning 

IFN-2024-00096 

Beslut 

Idrotts- och fritidsnämnden beslutar 

1. att Edvin Alam får arvode/ersättning för förlorad arbetsinkomst för sitt 
deltagande vid kommunrevisionens dialogmöte den 19 juni 2024.  

Sammanfattning 

Varje år genomför kommunrevisionen en granskning av nämndens nuläge och prognos 
utifrån måluppfyllelse avseende verksamhet och ekonomi samt aktuellt nuläge i 
internkontrollprocessen. För detta syfte har kommunrevisionen bjudit in idrotts- och 

fritidsnämndens presidium till dialogmöte den 19 juni 2024.   

Edvin Alam lämnade sitt uppdrag som andre vice ordförande i idrotts- och 

fritidsnämnden den 24 april 2024 men då revisionsgranskningen är retroaktiv och har 

ett direkt samband med Edvin Alams uppdrag under perioden vill ordföranden att han 

deltar vid dialogmötet.  

I och med att Edvin Alam inte längre har ett aktivt uppdrag i kommunen behöver 
nämnden fatta beslut om att han får arvode/ersättning för förlorad arbetsinkomst för 

sitt deltagande vid kommunrevisionens dialogmöte.  

Beslutsunderlag  

• Tjänsteskrivelse daterad 13 maj 2024 

Beslutsgång 

Ordföranden finner att nämnden bifaller föreliggande förslag.  
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Idrotts- och fritidsnämnden Datum: 

Protokoll 2024-06-13 

Protokollet är justerat elektroniskt. 

De elektroniska underskrifterna återfinns sist i protokollet. 
 

Utdragsbestyrkande 

 

§ 52  

Ändring av idrotts- och fritidsnämndens 
sammanträdestid den 21 oktober 2024 

IFN-2023-00004 

Beslut 

Idrotts- och fritidsnämnden beslutar 

1. att tidigarelägga idrotts- och fritidsnämndens sammanträdestid den 21 

oktober 2024 till klockan 13.00.  

Sammanfattning 

Den 21 oktober har RF-SISU Uppland bjudit in till storföreningsträff. Då träffen startar 

klockan 18:00 har arbetsutskottet föreslagit att nämnden ska tidigarelägga sitt 

sammanträde till klockan 13:00.  

Beslutsunderlag  

• Tjänsteskrivelse daterad 5 juni 2024 

Beslutsgång 

Ordföranden finner att nämnden bifaller föreliggande förslag.  
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Idrotts- och fritidsnämnden Datum: 

Protokoll 2024-06-13 

Protokollet är justerat elektroniskt. 

De elektroniska underskrifterna återfinns sist i protokollet. 
 

Utdragsbestyrkande 

 

§ 53  

Delegationsbeslut till idrotts- och 
fritidsnämndens sammanträde 13 juni 2024 

IFN-2024-00002 

Beslut 

Idrotts- och fritidsnämnden beslutar 

1. att godkänna redovisningen av idrotts- och fritidsnämndens delegationsbeslut 

och lägga förteckningen till handlingarna.  

Sammanfattning 

Till nämndens sammanträde den 13 juni 2024 anmäls delegationsbeslut för perioden 8 

april till 24 maj 2024.  

 
Beslutsunderlag  

• Tjänsteskrivelse daterad 5 juni 2024 

• Bilaga, Delegationsförteckning för perioden 2024-04-08 till 2024-05-24 

Beslutsgång 

Ordföranden finner att nämnden bifaller föreliggande förslag.  
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Idrotts- och fritidsnämnden Datum: 

Protokoll 2024-06-13 

Protokollet är justerat elektroniskt. 

De elektroniska underskrifterna återfinns sist i protokollet. 
 

Utdragsbestyrkande 

 

§ 54  

Anmälningsärenden till idrotts- och 
fritidsnämndens sammanträde 13 juni 204 

IFN-2024-00004 

Beslut 

Idrotts- och fritidsnämnden beslutar 

1. att lägga inkomna anmälningsärenden till handlingarna,  

2. att avslå Initiativ Bevara Relaxen på Fyrishov från Madeleine Andersson (M), 

Tilde Lind (C) och Torkel Kjösnes (KD).  

Sammanfattning 

Till idrotts- och fritidsnämndens sammanträde anmäls följande:  

• Ekonomisk uppföljning per april 2024 

• Ekonomisk uppföljning per maj 2024 

• Inkommet brev från Uppsala simskoleförening 

• Protokoll från idrotts- och fritidsnämndens sammanträde 4 juni 2024 

• Inbjudan till dialogmöte kring handlingsplan för full delaktighet för personer 
med funktionsnedsättning 19 juni 

• Inbjudan till KFUM Alnäs sommarläger 14 augusti 

• Inbjudan Vandringens dag 14 september 

• Inbjudan till regional konferens Kultur för hälsa 24 september 

• Inbjudan till Nätverk för storföreningar 21 oktober  

• Inbjudan till Kultur- och fritidskonferens 2024 22-23 oktober 

• Inbjudan från RF-SISU: Framtidens idrott 

• Initiativ Bevara Relaxen på Fyrishov från Madeleine Andersson (M), Tilde Lind 
(C) och Torkel Kjösnes (KD) 

• Anmälan om särskild partiaktivitet (V, S och MP) i augusti 2024 

• Anmälan om särskild partiaktivitet (M, C och KD) den 13 augusti 2024 

Beslutsunderlag  

• Tjänsteskrivelse daterad 5 juni 2024 

 



Sida 20 (23) 

 

Idrotts- och fritidsnämnden Datum: 

Protokoll 2024-06-13 

Protokollet är justerat elektroniskt. 

De elektroniska underskrifterna återfinns sist i protokollet. 
 

Utdragsbestyrkande 

 

Beslutsgång 

Ordföranden finner att nämnden lägger inkomna anmälningsärenden till protokollet.   

Ordföranden finner därefter att nämnden avslår Initiativ Bevara Relaxen på Fyrishov 
från Madeleine Andersson (M), Tilde Lind (C) och Torkel Kjösnes (KD).  

  



Sida 21 (23) 

 

Idrotts- och fritidsnämnden Datum: 

Protokoll 2024-06-13 

Protokollet är justerat elektroniskt. 

De elektroniska underskrifterna återfinns sist i protokollet. 
 

Utdragsbestyrkande 

 

§ 55 

Deltagande konferens och möten 
 
Beslut  

Idrotts- och fritidsnämnden beslutar  

1. att utse Torkel Kjösnes (KD) och Erik Boman (S) att delta på dialogmöte kring 

handlingsplan för full delaktighet för personer med funktionsnedsättning 19 

juni 2024,  
2. att utse Karolin Lundström (V), Ziad Kassem (S), Madeleine Andersson (M) och 

Marcus Jansson (M) att delta på KFUM Alnäs sommarläger 14 augusti 2024,  
3. att utse Karolin Lundström (V), Maria Patel (S), Erik Boman (S), Ziad Kassem 

(S), Josefin Mannberg (S), Julia Karlsson (S), Karin de Afonseca (S), Per Eric 

Rosén (MP), Madeleine Andersson (M), Marcus Jansson (M), Torkel Kjösnes (KD) 

och Göran Matsson (UP) att delta på Framtidens idrott, träff 1 Workshop: 

Svensk idrott 2035 den 3 september 2024 
4. att inbjudan till Regional konferens Kultur för hälsa 24 september, inbjudan till 

Nätverk för storföreningar 21 oktober och inbjudan till Kultur- och 
fritidskonferens 22-23 oktober behandlas på nästkommande nämnd.  

Sammanfattning 

Nämnden har fått följande inbjudningar: 

• Dialogmöte kring handlingsplan för full delaktighet för personer med 

funktionsnedsättning 19 juni 2024 

• KFUM Alnäs sommarläger 14 augusti 2024 

• Vandringens dag 14 september 2024 

• Regional konferens Kultur för hälsa 24 september 2024 

• Nätverk för storföreningar 21 oktober 2024 

• Kultur- och fritidskonferens 22-23 oktober 2024 

• Framtidens idrott, träff 1 Workshop: Svensk idrott 2035 den 3 september 2024 
och träff 2 Utbildning: Ledare som lyssnar 18 november 

  



Sida 22 (23) 

 

Idrotts- och fritidsnämnden Datum: 

Protokoll 2024-06-13 

Protokollet är justerat elektroniskt. 

De elektroniska underskrifterna återfinns sist i protokollet. 
 

Utdragsbestyrkande 

 

§ 56 

Frågor från nämndens ledamöter 
 

Göran Mattsson (UP) anmäler följande frågor: 

1. Jag har en fråga om gången för beslut inom kommunen angående Fyrishov 

och stängningen av campingen. Vid dragningen i april, var det inte helt klart 
om campingen skulle stänga hela sin anläggning, eftersom det inte fanns 

något annat alternativ klart i Uppsala. Fjällnora är ju inget alternativ för de 
turister som ska besöka Uppsalas kulturella innerstadsdelar eller Fyrishov eller 

de som ska deltaga i de många idrottsevenemang i Uppsala med omnejd, 

Sedan får man helt plötsligt läsa i UNT att stängningen av campingen är 
beslutad och att hela området ska bli en park och dessutom ska det bli 

odlingslotter i området. Detta utan att det skapats något alternativ för 

campingen. Jag blev senast i förra veckan kontaktad av personal på 
campingen, som ryktesvägen hört att campingen skulle stängas, men som 

hoppades att det skulle finnas möjlighet att driva den vidare på något sätt. De 
ville att jag skulle komma ner till dem och titta och höra hur de tycker, hur en 

viss del av campingen skulle kunna fortleva, eventuellt arrenderas ut, eftersom 

den är så viktig för besökare till Uppsala.  
2. Ytterligare en fråga hur gången är inom kommunen och det gäller bidraget till 

Storvreta och dess Storvretacup. Det står i dagens UNT, tisdagen den 11/6 att 

ärendet beretts i kultur-, idrotts- och fritidsförvaltningen att ge ett bidrag på 1 

miljon/år i 5 år, men jag har inget minne av att det varit uppe i nämnden för 

beslut av denna summa i detta ärende. 

 

Förvaltningen svarar att ansvaret för frågan om campingen och elitidrottsfrågor inte 
ligger under idrotts- och fritidsnämndens ansvarsområde.   

 

Madeleine Andersson (M), Marcus Jansson (M) och Johannes Thernström (M) anmäler 
följande frågor:  

Frågor om beaktande av intäktskalkyl  

Nya Studenternas och IFU Arena är några av Uppsala Kommuns relativt nya arenor och 
idrottsanläggningar. Utöver ytor och anläggningar för olika idrotter innehåller dessa 

kommersiella ytor för bland annat handel, restauranger, vård, gym och kontor. Dessa 
genererar intäkter till kommunen.  



Sida 23 (23) 

 

Idrotts- och fritidsnämnden Datum: 

Protokoll 2024-06-13 

Protokollet är justerat elektroniskt. 

De elektroniska underskrifterna återfinns sist i protokollet. 
 

Utdragsbestyrkande 

 

Den nya simanläggningen på Gränby Sportfält innehåller endast en mycket begränsad 
möjlighet till uthyrning och intäkt från kommersiella verksamheter. Trots att M påtalat 
behov och möjligheter avseende kommersiella ytor, vid projektrapporteringen av 

simanläggningen i IFN.  

Att uppföra hybridanläggningar som inkluderar kommersiella ytor är viktigt av flera 

skäl. Intäkter, arbetstillfällen, tillgång till mat och utrustning, sponsring, 
idrottsklubbarnas varumärken, och så vidare.  

Inom ramen för idrotts och fritidsnämndens ansvarsområde ställer Moderaterna 

följande frågor avseende den badanläggningen på Fyrishov: 

• Hur beaktas intäktsmöjligheterna i programhandling och utformning av 
anläggningar och ytor.  

• Hur används intäktskalkylen i beslutsunderlaget av nya projekt.  

• Har man beaktat intäktsmöjligheter och kommersiella ytor i 

utvecklingsområde Fyrishov. Då Moderaterna lyft frågan vid 
projektpresentationen.  

 

Frågor om pågående utredning och ny badanläggning på Fyrishov 

I UNTs (Uppsala Nya Tidning) reportage, 2024-06-10, om utvecklingen av området runt 
Fyrishov samt tillhörande del av Fyrisån. I reportaget meddelar kommunstyrelsens 

ordförande att det pågår en utredning avseende renovering och utveckling av Fyrishov 

som bad. I samma reportage meddelar han att Fyrishovs badanläggning på sikt skall 
ersättas med en ny.  

Inom ramen för idrotts och fritidsnämndens ansvarsområde ställer Moderaterna 

följande frågor avseende den badanläggningen på Fyrishov: 

• Information om utredningsuppdragets omfattning avseende utveckling och 
renovering.  

• Information om utredningsuppdraget för ersättande av Fyrishovs 

badanläggning till en ny badanläggning.  

• Eventuell tidplan för en uppförandet av en ny badanläggning.  

 

Frågorna lämnas till förvaltningen för besvarande på nästkommande sammanträde.  

 


